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5,4 procent hout voldoet aan duurzaam
bosbeheer
nieuws

Op de Belgische markt voldeed vorig jaar slechts 5,4 procent van al het hout aan de
strengste criteria op vlak van duurzaam bosbeheer. Dat percentage van het hout kreeg het
FSC-label, het certificaat dat bewijst dat het hout afkomstig is uit duurzaam beheerde
bossen. Dat blijkt uit een marktstudie in opdracht van FSC België en het WWF. Volgens
de studie zal het aandeel van het totaal beschikbare volume FSC-hout toenemen tot 6,3
procent in 2009.
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Op de Belgische markt voldeed vorig jaar slechts 5,4 procent van al het hout aan de strengste criteria
op vlak van duurzaam bosbeheer. Dat percentage van het hout kreeg het FSC-label (Forest
Stewardship Council), het certificaat dat bewijst dat het hout afkomstig is uit duurzaam beheerde
bossen. Dat blijkt uit een marktstudie in opdracht van FSC België en het WWF.
Het is de eerste marktstudie die uitgevoerd werd naar de beschikbaarheid van FSC-gelabeld hout op
de Belgische markt. De focus lag op hout en houtproducten zoals rondhout, gezaagd hout,
plaatmaterialen en hout voor schrijn- en timmerwerken. Uit het onderzoek blijkt dat vorig jaar
minstens 460.000 kubieke meter rondhoutequivalent hout - de hoeveelheid rondhout (stam) die
nodig is om een houtproduct te vervaardigen - op de Belgische markt beschikbaar was. Dat is slechts
5,4 procent van het totale houtvolume. Bovendien is daarvan amper 9 procent afkomstig uit de
Belgische FSC-bossen.
Het merendeel (91 procent) van het in België beschikbare FSC-hout wordt geïmporteerd. Ons land is
een belangrijke invoerder van hout uit andere Europese landen, maar ook uit diverse uithoeken van
de wereld, en heeft hierdoor een belangrijke invloed op het bosbeheer in de wereld. In 2007 was 13
procent van de netto houtinvoer afkomstig uit FSC-gecertificeerde bossen. "Het gaat vooral over
FSC-gelabeld zaaghout, waaronder een groot aandeel naaldhout, maar ook reeds een aanzienlijk
volume tropisch FSC-hout. Ook zijn er belangrijke volumes aan FSC-gelabelde houten platen
aanwezig op de Belgische markt", aldus beide organisaties.
Volgens de studie zal het aandeel van het totaal beschikbare volume FSC-hout toenemen tot 6,3
procent in 2009. De organisaties verwachten ook dat de invoer van FSC-hout verder zal toenemen,
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ook wat betreft tropisch hout. "Onder meer de toename van de oppervlakte FSC-gecertificeerde
bossen in Centraal-Afrika - traditioneel een belangrijke aanvoerregio voor België - speelt hierbij een
rol", aldus de organisaties. Ook binnen België zal de FSC-gecertificeerde bosoppervlakte naar
verwachting verder toenemen.
WWF-België en FSC-België zijn gematigd tevreden met deze eerste cijfers, maar uiteraard blijft er
nog heel wat werk aan de winkel.
Meer informatie: Forest Stewardship Council
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